
Studentka seznámila komisi s tématem své práce, s jejími východisky a závěry. Byly 

předneseny posudky vedoucí práce a oponentky. Oba posudky práci vysoce oceňovaly. Vedla 

se také krátká diskuse o tom, zda autorka při práci musela informovat nadřízené z hlediska 

ochrany utajovaných informací. Ukázalo se, že to nebylo třeba. Komise se ztotožnila 

s posudky a rozhodla se hodnotit práci stupněm výborně. 

 

V Praze dne 10. 6. 2019 

Mgr. Jan Dobeš, Ph.D. 


